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Last Light

Picture Description1)

A low-angle shot depicting the silhouetted buildings set against a dramatic, cloudy sky.

Analysis1)

This striking photograph presents a stark silhouette of architectural structures against a tumultuous sky.
The buildings, rendered in deep, near-total black, command the foreground, their sharp angles and bold
forms creating a sense of imposing presence. The sky above is a canvas of textured clouds, swirling
with hues of blue, grey, and beige, suggesting an atmosphere of drama and impending weather. The
image’s contrast is profound, emphasizing the power and mystery of urban landscapes under dynamic
atmospheric conditions.
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002006 - Last Light

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 11/2013 11/2013 03/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 4912 px 7360 px 16

Ratio ca. 1 1.50 —

Exposure 24x36 mm

Location +48.39612, +9.99616

Title (German) Letztes Licht

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot depicting the silhouetted buildings set against a dramatic, cloudy sky.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel, die die silhouettierten Gebäude vor einem dramatischen, bewölkten Himmel zeigt.
    
    
      This striking photograph presents a stark silhouette of architectural structures against a tumultuous sky. The buildings, rendered in deep, near-total black, command the foreground, their sharp angles and bold forms creating a sense of imposing presence. The sky above is a canvas of textured clouds, swirling with hues of blue, grey, and beige, suggesting an atmosphere of drama and impending weather. The image's contrast is profound, emphasizing the power and mystery of urban landscapes under dynamic atmospheric conditions.
    
    
      Diese eindrucksvolle Fotografie präsentiert eine krasse Silhouette von architektonischen Strukturen vor einem stürmischen Himmel. Die Gebäude, die in tiefem, fast völligem Schwarz dargestellt sind, beherrschen den Vordergrund, ihre scharfen Winkel und kühnen Formen erzeugen ein Gefühl von imposanter Präsenz. Der Himmel darüber ist eine Leinwand aus strukturierten Wolken, die mit Farbtönen von Blau, Grau und Beige wirbeln und eine Atmosphäre von Dramatik und bevorstehendem Wetter suggerieren. Der Kontrast der Fotografie ist tiefgreifend und betont die Kraft und das Geheimnis urbaner Landschaften unter dynamischen atmosphärischen Bedingungen.
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